



## **Bestyrelsesmøde REE Golfklub 12-06-2023 kl. 17:00 i klubhuset.**

**Tilstede:** Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Nils Rohde, Henrik Hansen og Erland Kongsdal Pedersen.

**Afbud:** Winie Hillemann.

**Gæst:** Mette Schjønning.

**Referent:** Erland Kongsdal Pedersen

### **REFERAT:**

#### **1. Generel info v/ Formanden**

Banen er tør men spilbar.

Gavlen inkl. altan og trappe på klubhuset er under renovering.

Greenkeepergården renoveres færdig.

Det store piletræ ude ved vejen fældes p.g.a. råd. Skilt fjernes og kunstværket med en golfspiller opsættes.

MS har indhentet tilbud på nye printere til udskrivning af scorekort.

EKP rykkede for teestedsskilte på tee 41. Teesteds markeringer bør sættes, så reglen om 2 køllelængder kan overholdes. NR tager det med på baneudvalgsmødet.

Der mangler kasser med jord og græsfrø på hul 14, 15 og 18. NR tager det med på baneudvalgsmøde.

REE GOLF Open blev afholdt med succes og 16 hold.

#### **2. Referat fra sidste møde.**

Der følges op på rengøring af herretoilettet. MS/KB.

Stadig intet svar fra Norlys.

Gribskov Kommune udskyder udbetaling af evt. tilskud til efteråret.

Statusmøde omkring cafeen er afholdt. Deres hjemmeside er oprettet, dog mangler enkelte tilretninger.

Deres Facebook side kommer op at stå snarligt.

#### **3. Status økonomi.**

JN gennemgik årets regnskab indtil dato.

Der er ikke noget, der stikker helt af under indtægter og udgifter.

Vi er p.t. 754 medlemmer. HH har søgt Musik i Lejet om støtte til lånesæt.

Vi søger DIF/DGI om tilskud til nye udslagsmætter. MS/KB.

#### **4. Markedsføring og kommunikation.**

Ingen Facebook annoncering p.t.

Billig greenfee i juli annonceres om nødvendigt. EKP følger op lidt inde i juli.

Nyhedsbrev udsendes sidst på måneden med bl.a. åbningstider Danmarksturneringen, REE OPEN, Pink Cup m.v.

## **5. Administration og sekretariat:**

I forbindelse med Players 1 st. er der ikke de store ting, som kræver øjeblikkelig handling. MS sender rapporten til KB.

Systemet med buggynøgler i Probox virker. Enkelte skal lige vænne sig til det.

WH har foreslået revidering af nuværende logoer og skrifttyper. NR/WH arbejder videre med projektet og en manual laves.

## **6. Orientering fra/om udvalg.**

Rekruttering af nye medlemmer på tværs af generationer skal vi arbejde videre med.

HH undersøger muligheder for juniorer og Klub 37.

Lige nu er der kun få tilmeldte til fødselsdagsturneringen. MS udsender reminder straks.

Pink Cup blev en succes med 52 deltagere.

Sponsorarrangement forventes at finde sted 22. september. JS/MS.

Forespørgsel fra sponsorudvalg i Gilleleje fandt ikke flertal i bestyrelsen.

## **7. Årshjul.**

HH m.fl. kunne ønske prismen på flagene af hensyn til kikkert. NR tager det med på baneudvalgsmødet.

TrackMan på rangen blev diskuteret. JS indhenter tilbud til næste bestyrelsesmøde.

## **8. Eventuelt.**

Hækken udenfor cafeen skal klippes hvert år til passende højde. MS kontakter Ole N.

Nogle har efterlyst skilte om dresscode. NR sender nyt forslag til KB om evt. justeringer.

Flere glemmer at tjekke ind til spil på banen. Der skal følges op på det med navne og KB går i dialog med banekontrollen/Ebbe Wiberg.

Klub 37 kunne ønske en fairway på hul 7 på par-3 banen. Vi kontakter Ole N.

HH kunne ønske lidt flere blomster og buske, som kan lyse mere op på den store bane. Tages med på baneudvalgsmødet.

HH. Der er kampe i Danmarksturneringen her i weekenden.

**Næste bestyrelsesmøde mandag d. 14. august 2023 kl. 17:00.**